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PROTOKÓŁ NR 45/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 
z dnia 07 listopada 2019 r. 

 

W dniu 07 listopada 2019 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  
rozpoczęło się XLV posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – z-ca przewodniczącego Zarządu, 
3. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
4. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goście, Sekretarz Powiatu, Skarbnik 
Powiatu oraz pracownicy Starostwa Powiatowego w Czarnkowie wg. listy obecności stanowiącej 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął XLV posiedzenie Zarządu 
stwierdzając, iż  w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu. 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Czarnkowie o zaplanowanie w budżecie powiatu 
na 2020 rok środków na dofinansowanie zakupu samochodu dla potrzeb jednostki. 

2. Petycja Rady Rodziców przy MDK w Trzciance w sprawie przywrócenia budżetu jednostki na 
poziomie 800 tys. zł w 2020 roku i stanowisko Zarządu Powiatu w tej sprawie. 

3. Projekt budżetu powiatu na 2019 rok - c.d. 

4. Informacja o wyniku II konkursu na stanowisko dyrektora ZZOZ w Czarnkowie i ustalenie 
dalszych działań w tym zakresie. 

5. Odpowiedź dyrektora ZDP w Czarnkowie na interpelację dotyczącą budowy chodnika przy 
drodze nr 1321P na odcinku Dzierżązno Wielkie - Dzierżązno Małe gm. Wieleń i stanowisko 
Zarządu Powiatu w tej sprawie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia  zgody  na  przeprowadzenie  postępowań  o  udzielenie  
zamówień publicznych i rozpoczęcia procedur w trybie przetargu nieograniczonego na wybór 
wykonawców w zakresie usług: utrzymania czystości w budynkach Starostwa Powiatowego            
w Czarnkowie i Delegatury Wydziałów w Trzciance; ubezpieczenia majątku Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego oraz świadczenia powszechnych usług pocztowych.  

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 

8. Sprawy różne. 

  Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   
Ad.1 

Wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Czarnkowie o zaplanowanie w budżecie powiatu na 
2020 rok środków na dofinansowanie zakupu samochodu dla potrzeb jednostki. 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 3 ) Komendanta Powiatowego Policji w Czarnkowie                
o zaplanowanie w budżecie powiatu na 2020 rok, w ramach funduszu wsparcia KPP, środków na 
dofinansowanie zakupu samochodu dla potrzeb jednostki, w systemie „50/50”. Komendant 
wnioskuje o środki w wysokości 24.750 zł.  

  Pracownik Wydziału Organizacyjno-Ogólnego wyjaśnił, że w projekcie budżetu na 2020 
rok zaplanowano wstępnie kwotę 22.500 zł wzorem lat ubiegłych. Niestety wartość pojazdu 
wzrosła, stąd Komendant wnioskuje o kwotę wyższą o 2.250 zł.  
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  Zarząd pozytywnie ustosunkował się do prośby Komendanta Powiatowego Policji, 
zabezpieczając w projekcie budżetu kwotę 24.750 zł na zakup samochodu służbowego dla KPP                    
w Czarnkowie.    

Ad.2 

Petycja Rady Rodziców przy MDK w Trzciance w sprawie przywrócenia budżetu jednostki na 
poziomie 800 tys. zł w 2020 roku i stanowisko Zarządu Powiatu w tej sprawie. 

  Zarząd zapoznał się z treścią ( zał. nr 4 ) petycji skierowanej do Starosty Czarnkowsko-
Trzcianeckiego i Przewodniczącego Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego „ Uratujmy MDK 
w Trzciance!”. Jest to petycja w sprawie przywrócenia budżetu na poziomie ok. 800 tys. zł 
obowiązującego w 2019 r. w perspektywie planowania finansowania na 2020 rok, przeznaczonego 
na działalność Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance przez organ prowadzący wskazaną 
jednostkę oświatowo-wychowawczą.  

  Petycja przekazana została na stanowisko kontroli i skarg oraz zgodnie ze Statutem 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem 
przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego. Zarząd zobowiązał również naczelnika Wydziału 
Edukacji do przygotowania materiałów dotyczących funkcjonowania MDK na potrzeby Komisji, 
tj. m.in. struktury wydatków, stanu zatrudnienia, liczby dzieci, wieku tych dzieci i miejsca 
zamieszkania. 

  Starosta dopowiedział, że w ww. sprawie spotkał się z przedstawicielami Rady Rodziców, 
którzy o spotkanie ze Starostą zabiegali, po to aby osobiście tą petycję złożyć na ręce Starosty. 
Petycja została poparta 3738 podpisami. Petycja po krótkiej, aczkolwiek burzliwej dyskusji z obu 
stron została przyjęta, a Starosta poprosił aby petycja o podobnej treści przekazana została również 
Burmistrzowi Trzcianki.  

Ad.3 

Projekt budżetu powiatu na 2019 rok - c.d. 

  Zarząd powrócił do analizy projektu budżetu powiatu na 2020 rok. Opracowane przez 
Zarząd wspólnie ze Skarbnikiem materiały dotyczące projektu budżetu stanowią załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu.  

Dochody powiatu zaplanowano na poziomie 105 661 613,00 zł, w tym: 
 dochody majątkowe 1 411 750,00 zł, 
  dochody bieżące 104 249 863,00 zł.  

Wydatki powiatu zaplanowano na kwotę 111 199 151,00 zł, w tym: 
 wydatki majątkowe 8 943 713,69 zł, 
 wydatki bieżące 102 255 437,31 zł.  

Deficyt (-) 5 537 538, 00 zł. 

 W projekcie budżetu zaplanowano rezerwy: 

 ogólna 200 000,00 zł, 
 na zarządzanie kryzysowe 250 000,00 zł, 
 na opiekę społeczną i rodzinę 50 000,00 zł, 
 na wynagrodzenia 350 000,00 zł, 
 na organizacje pozarządowe 87 000,00 zł, 
 na ochronę zabytków i opiekę nad zabytkami 30 000,00 zł, 
 wyposażenie środowisk informatycznych wojewódzkich, powiatowych                                          

i miejskich podmiotów leczniczych w narzędzia informatyczne umożliwiające wdrożenie 
Elektronicznej Dokumentacji Medycznej oraz stworzenie sieci wymiany danych między 
podmiotami leczniczy” 332 109,69 zł. 

W projekcie budżetu zaplanowano także kwotę 1 000 000,00 zł na pokrycie ujemnego wyniku 
finansowego ZZOZ w Czarnkowie, chociaż na dzień dzisiejszy wydaje się, że kwota ta będzie 
znacznie wyższa. Analizując projekt budżetu zauważyć można, że już na starcie niezbilansowane 
są budżety domów pomocy społecznej oraz szeroko rozumiana „oświata”. W projekcie nie 
uwzględniono wcześniej zakładanej 3% podwyżki wynagrodzeń dla administracji i obsługi                          
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w jednostkach powiatowych, za wyjątkiem pracowników obsługi zatrudnionych w ZDP                           
w Czarnkowie (10 pracowników „drogowych” ), a jedynie uwzględniono wzrost wynagrodzeń do 
wymaganego min. 2 600,00 zł., zgodnie z założeniami Rządu.  
Ad.4 

Informacja o wyniku II konkursu na stanowisko dyrektora ZZOZ w Czarnkowie i ustalenie dalszych 
działań w tym zakresie. 

  Wicestarosta Sławomir Kryger jako przewodniczący Komisji Konkursowej poinformował 
Zarząd, iż II konkurs na dyrektora Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie nie został 
rozstrzygnięty, gdyż wpłynęła tylko jedna oferta, a powinny być przynajmniej dwie. Kandydat, 
który startował w I konkursie w II już nie złożył swojej oferty. Ofertę złożyła osoba ze Złotowa. 
Zgodnie z ustawą o działalności leczniczej po dwóch nierozstrzygniętych konkursach, kandydata 
na stanowisko dyrektora może wskazać podmiot tworzący jednostkę, po zaciągnięciu opinii 
Komisji Konkursowej.  

  Zarząd pozostawił sprawę otwartą, a na ten czas obowiązki dyrektora ZZOZ w Czarnkowie 
nadal pełnił będzie Pan Błażej Ciesielczyk. 

Ad.5 

Odpowiedź dyrektora ZDP w Czarnkowie na interpelację dotyczącą budowy chodnika przy drodze 
nr 1321P na odcinku Dzierżązno Wielkie - Dzierżązno Małe gm. Wieleń i stanowisko Zarządu 
Powiatu w tej sprawie. 

Zarząd zapoznał się z odpowiedzią ( zał. nr 6 ) dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych                        
w Czarnkowie na interpelację radnego Piotra Waśko w sprawie budowy chodnika przy drodze 
powiatowej nr 1321P na odcinku Dzierżązno Wielkie - Dzierżązno Małe gm. Wieleń. Dyrektor 
odpowiedział, że wybudowanie chodnika na wnioskowanym odcinku drogi jest technicznie 
trudnym zadaniem, przy istniejącej szerokości ( 4 m) jezdni oraz zawyżonych poboczach. Zdaniem 
dyrektora, biorąc pod uwagę natężenie ruchu drogowego, które na tym odcinku drogi jest 
niewielkie oraz ukształtowanie pasa drogowego ( wysokie skarpy ), należałoby przy współudziale 
Gminy Wieleń przedyskutować ewentualną potrzebę budowy przedmiotowego chodnika przy 
współfinansowaniu „50/50”.  

Zarząd postanowił przeanalizować konieczność budowy chodnika, sprawdzić czy nie ma 
innego rozwiązania aby poprawić bezpieczeństwo pieszych na tym odcinku drogi. Jeżeli jednak  
konieczna będzie budowa chodnika to będzie to możliwe jedynie przy współudziale finansowym 
Gminy Wieleń i nie wcześniej niż w roku 2021-2022.  

Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia  zgody  na  przeprowadzenie  postępowań  o  udzielenie  
zamówień publicznych i rozpoczęcia procedur w trybie przetargu nieograniczonego na wybór 
wykonawców w zakresie usług: utrzymania czystości w budynkach Starostwa Powiatowego            
w Czarnkowie i Delegatury Wydziałów w Trzciance; ubezpieczenia majątku Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego oraz świadczenia powszechnych usług pocztowych.  

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia  zgody  na  przeprowadzenie  
postępowań  o  udzielenie  zamówień publicznych i rozpoczęcia procedur w trybie przetargu 
nieograniczonego na wybór wykonawców w zakresie usług:  

           a) utrzymania czystości w budynkach Starostwa Powiatowego w Czarnkowie                             
i Delegatury Wydziałów w Trzciance w roku 2020; 

            b)   ubezpieczenia majątku Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego w latach 2020-2022; 

            c)   świadczenia powszechnych usług pocztowych w roku 2020. 

Wybór wykonawców świadczących w/w usługi umożliwi prowadzenie bieżącej działalności 
Starostwa Powiatowego w Czarnkowie we wskazanych okresach. Ponadto należy podkreślić, że 
ciągły wzrost najniższego wynagrodzenia skutkuje znaczącym wzrostem cen świadczonych usług, 
a co za tym idzie koniecznością przeprowadzenia postępowań w trybie przetargowym. 
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Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu:  

- 4 głosy za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

Uchwała Nr 139/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.                                                                                                    

Ad.7 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

  Zarząd przyjął protokoły z dwóch poprzednich posiedzeń, tj. z dnia 24 października                  
2019 r. i z dnia 30 października 2019 roku, nie wnosząc żadnych uwag.  

Ad.8 

Sprawy różne: 
Spraw innych nie ujętych w porządku posiedzenia nie poruszano. 
 
Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 07 listopada                    

2019 r. zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 14 listopada                       
2019 r. 

 

Protokołowała:   

Małgorzata Pompała                                  Podpisy członków Zarządu  

 

                                                                                   Feliks Łaszcz ................................................                                                    

                                                                                    Sławomir Kryger  …………………………… 

                                                                                    Waldemar Pawłowski ……………………….. 

                                                                             Jan Pertek ……………………………….. 

 


